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Zápisnica zo zasadnutia MsZ konaného  

dňa 17.9.2024   
 

 

Prítomní : Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 

                        Ing. Peter Brázda, prednosta 

Mgr. Anetta Kalaposová, hl. kontrolór mesta 

   

Poslanci : Zoltán Kövér 

Eva Kissova 

Pavol Koči 

Gejta Tipcsák 

  Mgr. Tibor Mészaros 

   Mgr. Norbert Demeter 

  Zita Baloghová 

 

Ostatní prítomní: Bc. Tomáš Fejko, náčelník MsP 

 

Z celkového počtu zvolených poslancov 9 je prítomných 7 , mestské zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné.     

                 

1. Otvorenie zasadnutia 

 
 Primátor mesta  privítala poslancov na zasadnutí a predložil program rokovania 

mestského zastupiteľstva a dal  hlasovať.  

 

 Prítomní poslanci jednohlasne schválili program rokovania MsZ.  

  /Hlasovanie: za 7 poslancov      proti  0  poslancov/ 

 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

Za zapisovateľa určuje:    Ing. Jácinta Kiššová  

 

MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Eva Kissova 

       Zita Baloghová 

       

   /Hlasovanie: za 7 poslancov     proti 0 poslancov/ 

 

  

3. Voľba návrhovej komisie 
 

Návrhová komisia:     Mgr. Tibor Mészáros  

        Mgr. Norbert  Demeter 

Gejza Tipcsák 

   

/Hlasovanie: za 7 poslancov      proti 0 poslancov/ 

 

4.  Rekonštrukcia miestnych komunikácií - trhovisko 



2 

 

 

-  primátor: Na poslednom zastupiteľstve, keď sme schvaľovali rekonštrukciou 

odstavných plôch a miestnych komunikácií na ul. Dukelských hrdinov - priľahlé 

komunikácie obchodných priestorov CBA, ste navrhovali túto rekonštrukciu rozšíriť 

o plochu pre trhovisko.  Ja som zavolal zástupcovi firmy , ktorá  bude robiť danú 

rekonštrukciu, aby vypočítal koľko by to stálo. Volali a štvrtok môžu prísť asfaltovať 

a potrebujú vedieť koľko materiálu – asfaltu majú pripraviť a doviezť. Potrebujem Váš 

súhlas ohľadne toho či rozšírime predmetnú rekonštrukciu o úsek k zdravotnému 

stredisku a plochu pre trhovisko alebo nie. Ja by som najradšej urobil celé dookola, ale 

to je nákladnejšie.  

-    Mgr. Mészároš: Ľudia budú radi ,  že tam vznikne kultúrnejší presun k zdravotnému 

stredisku. 

-    primátor: Alebo či chceme vôbec niečo.  

-   Baloghová: Ja by som chcela aby sa urobil ten celok , keď už prišli až z Prešova, tak 

aby bolo prečo. 

-    Tipcsák: Ale nie tak aby sme vybrali ďalšiu pôžičku. Môže prísť nejaká 

mimoriadna situácia.   

-   primátor: Ja som navrhol, aby sme urobili od jednej budovy k druhej. Urobíme  

asfalt dookola alebo priľahlé komunikácie k CBA. 

-  Kissová: Ale teraz sú tu. Mali by sme to urobiť teraz. 

-  hlavná kontrolórka: A bolo to v rozpočte? 

-  primátor: Boli tam nejaké financie. Ak sa rozhodneme urobí sa rozpočtové 

opatrenie. Ak bude treba. 

 

1) Mestské zastupiteľstvo schvaľuje  zadanie objednávky na asfaltové práce v úseku medzi 

predajňou CBA a vstupnou bránou do zdravotníckeho strediska a plochu pod miestnym 

trhoviskom v sume do 6 000 €. 

 

/Hlasovanie: za 7 poslancov      proti 0 poslancov/ 

 

5.  Rôzne. 

 
 -    primátor: Informujem Vás, že sme uspeli v  projekte , výzvy ministerstva financií 

kotle na MsÚ a termostatické ventily v sume cca 9 800 € , ktoré nám zaručia výmenu 

dvoch kotlov za úspornejšie, s nižšími nákladmi  na vykurovanie. 

-   Tipcsák: V slovenskej základnej škole  väčšie deti obťažujú menšie deti, najmä 

prváčikov na toalete. Oni sa radšej pomočia než by museli ísť na toaletu lebo sa boja. 

Navrhujem niečo s tým spraviť , lebo sa jedná konkrétne o prváčikov.  

-    primátor: Sťažovali sa rodičia u riaditeľky? 

-   Tipcsák: U triedneho učiteľa. 

-   Mgr. Mészároš: A triedny učiteľ zakročil? 

-   Tipcsák: Neviem, len niečo treba spraviť, aby sa to nezhoršilo. 

-   primátor: p. Náčelník buď tak dobrý vykonajte mimoriadne preventívne školenie 

ohľadom šikany na škole. 

-   Bc. Fejko: Samozrejme pôjdeme tak a urobíme školenie. Ináč každý rok robia naši 

príslušníci školenia.  

 - Tipcsák: Na Trakanskej ulici na stanovišti kuka nádob p. Angela Fučková zamkla 

kuka nádobu. Ľudia, keďže svoje smetie nevedia dať do nádoby položia vedľa a tí ktorí 

chodia vyberať smetie to rozhádžu okolo kontajnera .  
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-   prednosta: Stanovište je na Trakanskej tam vzadu. Donesieme nádoby z MpS, alebo 

z iného stanovišťa.  

-  Tipcsák: Potkany sú premnožený, plánuje sa deratizácia? 

 -  primátor: Áno sú premnožené. Dvakrát ročne zvykneme robiť deratizáciu t.j. každý 

polrok. V Košiciach to riešili tak, že zdvojnásobili frekvenciu, hneď po troch týždňoch 

od prvej, dávky zopakovali. Urobíme to teraz aj my.  

-   Tipcsák: Sú aj pri budove starej Jednoty na sídlisku Družba. 

-   Kissová: U nás nie sú. 

-   Tipcsák: Treba osloviť pána právnika, aby nezabudol na vklad do katastra ohľadom 

pozemkov pod garážami vo vlastníctve MpS. 

-   primátor: Je vždy informovaný, aj o predbežnom opatrení vo veci pozemku Petrika.  

 

6.  Záver. 

 
 - Na záver primátor mesta  poďakoval  prítomným za účasť  a ukončil rokovanie MsZ.  

            

 

 

 

Ing. Viktor Palko, MBA 

                 primátor mesta 

  

 

 

Overovatelia :   Kissová Eva 

   Baloghová Zita 

       

 

 

 

 

Zapísala Ing. Jácinta Kiššová 


